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Napirendi pontok: 
 
1. Új elnökhelyettes választása 
2. 2014. évi közhasznúsági jelentés és pénzügyi beszámoló, illetve a 2015. évi költségvetés elfogadása. 

Ennek részeként: 
2.1. a honlap megújítására szánt összeg megszavazása 
2.2. javaslatok az egyesület bevételeinek növelésére 

3. Az elnökség beszámol a tagság tisztázásának aktuális helyzetéről 
4. Aktuális nemzetközi ügyek (EADMT tagrevízió, EADMT General Assembly nálunk ősszel), stb 
5. Egyebek 

 
6. Szavazás: 

6.1. A közgyűlés a napirendi pontokat egyhangúan elfogadta. 
6.2. A jegyzőkönyvet hitelesíti: Sinkovicz Éva és Simon Judit 

  ________________________________________________________________  
 
1. Új elnökhelyettes választása 
Jelölőbizottság alakítása: Toronyai Gábor, Endresz Hajna, Horváth Zsuzsa 
13 szavazat Szili Katalin, 1 tartózkodás, 1 szavazat Toronyai Gábor 
Előtte elhangzott, hogy van-e olyan tag még, akit jelölnek alelnöknek. Nem merült föl más jelölt.  
Az előkészítő munka során kiküldésre került a tagságnak a felhívás, de nem érkezett javaslat. 
 
2. 2014. évi közhasznúsági jelentés és pénzügyi beszámoló, illetve a 2015. évi költségvetés 
elfogadása. Ennek részeként: 
2.1. a honlap megújítására szánt összeg megszavazása 
2.2. javaslatok az egyesület bevételeinek növelésére 
 
2014-es KHJ összeállításról beszámol Petka Krisztina, ismerteteti annak tartalmát és körbeadja 
kinyomtatott formában. 
Simon Judit javaslata: a kérdőív kevésbé legyen szigorú abban a tekintetben, hogy ne kelljen minden 
adatot kitölteni. 
Morassi Ákos javaslata: nem kötelező beszámolót csinálni, ezt magunknak készítjük. Mert a számviteli 
beszámoló mellékletébe kell a közhasznúságra vonatkozó adatokat beírni (ami rövidebb, tömörebb) ezt a 
pénztárostól kapott adatok alapján készítette el. A számok nem tükrözik a tevékenységet. A könyvelő (M. 
Ákos) beszámol a számszerű eredményekről. Ezek alapján az látszik, hogy az egyesület épphogy megfelel 
a KH kritériumának, az előző évi Grundtvig pályázat forgalma miatt feleltünk meg.  
Szili Kati felveti: Az egyesület futassa át a csoportok bevételeit. Elsőnek a tanulmányi (képző) csoportokra 
legyen ez érvényes. Kellene egy bizottság, aki ennek a formai követelményeit kidolgozza ezekre a 
csoportokra. javaslat: térjünk vissza erre a 2.2 napirendi pontál. 
Incze Adrienne felveti, hogy projektorral ki kellene vetíteni a legközelebb a számadatokat. 
M. Ákos: van-e ügyfélkapu elérhetősége az elnöknek. Igen. 
Szavazás: a közgyűlés egyhangúan elfogadta a pénzügyi beszámolót. 
 
2.1 P. Krisztina ismerteti a honlap megújítására kapott árajánlatot.  
 
Az erre szánt összeg 150 ezer Ft.- megszavazásra kerül. Javaslat: World Press sablon alapján megújítani 
a honlapot, feltenni a kész anyagokat. Az árajánlat tartalmazza a sablon elkésztésén túl a betanítást 
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(oktató videó), 2-3 sablon elkészítését, amiről később szavazhat a tagság. Az arculat munkacsoport a 
felkérést elfogadja (Toronyai Gábor, Szécsi Barbara, Horváth Zsuzsa). 
Merényi Márta javaslata: mielőtt tartalom kerül fel a honlapra, a TB hozzájárulás szükséges. 
15 igen szavazat, 1 tartózkodás mellett a közgyűlés a javaslatot és a munkacsoportot elfogadta. 
 
2.2. javaslatok az egyesület bevételeinek növelésére 
 
Szili Katalin javaslatát folytatva diskurzus alakul ki a kiképző csoportok pénzügyi bevonására az 
egyesületben. 
Merényi Márta javaslata a bevételek növelésére: 1. mozgáscsoportok bevonása, 2. kiképző csoportok 
esetében minden tag után havi fix díjat fizetnének be a csoportvezetők. 3. pályázatok. 
Bizottságot alakul a koncepció kidolgozására: Szili Katalin, Korbai Hajnal, Morassi Ákos (könyvelő). 
Merényi Márta és Simon Judit vállalja, hogy konzultál a bizottsággal. 
A bizottságot egyhangúan elfogadta a közgyűlés. 
Bevételt generálhatnánk a képzési anyagok fizetőssé tételével, ehhez már csak három anyag jóváhagyása 
és szakmai lektorálása kell a TB-től, az elektronikus változat elkészítését Korbai Hajnal vállalta el. Az új 
honlapról lehetne letölteni meghatározott összegért. 
 
3. Az elnökség beszámol a tagság tisztázásának aktuális helyzetéről 
 
Petka Krisztina beszámol a jelenlegi helyzetről: 33 fő töltötte ki az egyesületi tagságra vonatkozó kérdőívet, 
ebben 1 fő nyilatkozott arról, hogy nem kíván tag maradni. 74 fő fizette be a tagdíjat az egyenlegközlő 
alapján, 48 fő tagsága megszűnt. 7 fő nagyobb tartozást halmozott fel, az ő tagságuk függőben van a 
tartozás kiegyenlítéséig. 2015-ben 388.500 Forint befizetés érkezett (tagdíj, ebben benne van ez elmaradt 
tagdíjak pótlása is), de továbbra is fennáll 602 ezer forint az aktív tagoktól hátralékként. Ennek beérkezése 
az év végéig várható reményeink szerint. Továbbá ismerteti a KHJ kérdőívben beérkezett adatokat. Felveti, 
hogy Horváth Zsuzsa publikációit érdemes lenne megosztani a tagsággal. 
 
4. Aktuális nemzetközi ügyek (EADMT tagrevízió, EADMT General Assembly nálunk ősszel), stb 
 
Vermes Katalin és Szécsi Barbara beszámol a küldöttgyűlés szervezésének jelenlegi állásáról. V. Kata 
jelzi, hogy túl sok feladat hárul rá ebben a kérdésben, szeretne a tagságtól segítséget kérni. Sz. Bara 
ismerteti a jelenlegi helyszíneket, és azt, hogy miben tudnának segíteni a tagok. Többen jelzik, hogy 
részfeladatokat vállalnának. Javaslat: készüljön egy részletes feladatlista, ami megosztható, és amire 
tudnak jelentkezni a tagok. 
P. Kriszta felveti, hogy szavazzák meg az októberi nemzetközi küldöttgyűlésre szánt keret kibővítését, 
amely 1000 EUR (az EADMT-től kapjuk), mert ez a keret nagyon szűk lehetőséget biztosít a küldöttgyűlés 
szakszerű és minőségi megvalósításához. Ismerteti a szervezők által összeállított előzetes 
költségkalkulációt, amely ccka 500 ezer forint, és kéri a tagságot, hogy szavazzanak arról, hogy a 
workshop bevételéből 200 ezer forintot csoportosítsanak át a küldöttgyűlés megvalósítására.  
A tagság egyhangúan elfogadja a javaslatot. 

 
5.  Egyebek 
 
6. Szavazás: 
6.1 A közgyűlés a napirendi pontokat egyhangúan elfogadta. 
6.2 A jegyzőkönyvet hitelesíti: Sinkovicz Éva és Simon Judit 
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